

贺信

To Institute of Inorganic Chemistry, Siberian Branch of Russian Academy of Sciences

Dear Director Mr. Brylev.K.:

On the occasion of the 65th anniversary of the establishment of the Institute of Inorganic Chemistry, Siberian Branch of Russian Academy of Sciences, I would like to extend my warm congratulations and best wishes to all staff and students!

Sixty-five years of consecutive string songs, sixty-five years of sowing and harvesting. Inorganic Institute has embarked on a distinctive development path in scientific research, technological innovation, achievement transformation, talent nourishing and international cooperation, and has made outstanding achievements in the fields of chemistry and chemical engineering. A group of scientists have enjoyed a world-renowned academic influence, which has written a chapter of the era of pioneering and striving for excellence.

Over the years, your institution has maintained a good and stable cooperative relationship with our university. Important progress has been made in academic exchanges, talent training, scholar exchange and other aspects. We believe that in the coming years, we will further deepen the cooperation between our two great institutions, expand cooperation areas, upgrade the level of collaboration, achieve mutual and reciprocal benefits, writing a new chapter for the development of the inherited friendship between China and Russia.

Finally, I wish us a long-lasting cooperation and friendship, wish the Institute of Inorganic Chemistry of the Siberian Branch of the Russian Academy of Sciences a better tomorrow, and wish you a happy and comfortable mood and a prosperous career!

Professor Zhiqiang Zhang

President
University of Science and Technology Liaoning



贺信

致俄罗斯科学院西伯利亚分院无机化学研究所

尊敬的所长 Brylev. K 先生：

值此无机所成立六十五周年之际，谨向全体员工和学生们致以热烈的祝贺和最美好的祝愿！

六十五载弦歌赓续，六十五载春华秋实。无机所在科学研究、技术创新、成果转化、人才培养和国际合作等方面走出了具有特色的发展道路，在化学、化工等领域取得了卓越成就，一批科学家学术影响力享誉世界，书写了开拓奋进、追求卓越的时代华章。

多年来，贵所与我校有着良好、稳定的合作关系。在学术交流、人才培养、学者互访等多个方面取得了重要进展。我们相信，在未来的岁月中，贵我双方定将进一步深化校所合作，拓展合作领域、提升合作层次、实现互利共赢，为中俄两国传统友谊的发展共同谱写新的篇章。

最后，祝福贵我之间的合作友谊天长地久，祝福俄罗斯科学院西伯利亚分院无机化学研究所的明天更加美好，祝您心情愉快舒畅、事业遂心如意！

